
Osiemnasta  sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 26 listopada 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XVIII/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

26 listopada 2012 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

03
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 23

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 

 

Brak radnych: 

 

1. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 93,33% 
 

 

Obrady XVIII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. 

Stwierdził quorum na podstawie listy 13 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski oraz pan Jerzy Zgoda. Rolnicy z terenu Gminy Trzcinsko-Zdrój. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott – proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji trzech 

uchwała które były omawiane na komisjach  to jest:  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości ( druk nr XVIII/223/2012); w sprawie wyrażenia 
zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na części działek nr 163 i 164 położonych w 
obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XVIII/224/2012); w sprawie określenia wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych(druk nr XVIII/225/2012) 
 

Przewodniczący obrad- pierwsza uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajęcie nieruchomości ( druk nr XVIII/223/2012); kto z radnych jest za 
wprowadzeniem tej uchwały? 
 
- za- 13- głosów 

- nie głosowała- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, ze uchwała została wprowadzona większością głosów kto jest za 

wprowadzeniem uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na 
części działek nr 163 i 164 położonych w obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr 
XVIII/224/2012); 
 
- za- 14 – osób 

 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona jednogłośnie kto jest za 

wprowadzeniem trzeciego projektu uchwał w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 
deklaracji podatkowych(druk nr XVIII/225/2012) 
 
- za- 14 – osób 

 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała została wprowadzona jednogłośnie. Odczytał 

porządek obrad po zmianach i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 

 

I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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1. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2013. ( druk nr XVIII/218/2012) 
2. w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. ( 
druk nr XVIII/219/2012) 
3. w sprawie obniżenia ceny  żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2013 ( druk nr 
XVIII/220/2012)  
4. w sprawie: zmiany uchwały nr XVII/214/2012  z dnia 29 października 2012 roku w sprawie 
podatku od środków transportowych ( druk nr XVIII/221/2012) 
5. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r (druk nr 
XVIII/222/2012) 
6.  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości ( 
druk nr XVIII/223/2012) 
7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na części działek nr 163 i 
164 położonych w obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XVIII/224/2012) 
8. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych(druk nr 
XVIII/225/2012) 
 
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim 

zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XVII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 

 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– Informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – czy są pytania? 

 

Radny pan Robert Kowalski- dziękuję, za obniżenie stawki za cmentarz było 200 zł. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący obrad- mamy pismo z RIO w sprawie naszej uchwały w sprawie podatku 

transportowego, który zawiera czeski błąd i musimy to zmienić, co skutkuje uchwałą jaką dzisiaj 
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podejmiemy. Oraz pismo w sprawie uzgodnienia projektu regulaminu Gminy Trzcińsko-Zdrój. 

Odczytał pismo które stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. Brałem udział w 

uroczystościach z okazji odzyskania niepodległości oraz brałem udział w obchodach  IV rocznicy 

Klubu Seniora Złota Jesień. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
 

Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
Informację przedstawiła Pani Anna Chyjek- przewodnicząca komisji rewizyjnej i stanowią załącznik          

Nr 6 i 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny pan  Marek Rutka-  mieszkańcy naszej Gminy składają podania o umożliwienie czyszczenia 

dróg polnych czyścili to za darmo i należało by to zrobić a w chwili obecnej otrzymują odpowiedzi, ze 

drogi będą czyszczone przez Gminie kto to będzie robił i czy jest jakiś harmonogram bo dróg jest 

bardzo dużo. Czy w sprawie budowy świetlicy w Piasecznie odbyły się jakieś rozmowy. Oferują nam 

plac, a jeśli sprawa budowy świetlicy nie chce ruszyć z miejsca to należy się zastanowić nad remontem 

remizy w Piasecznie. W ramach swojego czasu była uchwała w sprawie wyłapywania zwierząt i 

sołtysi mieli dostać numery telefonów do hycla bo Urząd nie pracuje na okrągło. Czy jest 

przygotowany projekt budżetu na 2013r. w Piasecznie powstała spółka wodna i chciałbym by znalazła 

się kwota na meliorację na terenie sołectwa Piaseczno. Kolejna sprawa to pracownicy z Urzędu pracy 

zostali zwolnieni z końcem października co z liśćmi które spadły w listopadzie czy nie można przysłać 

jakiś pracowników. Może n a2013r zapewnić takie środki by była osoba na 8 godzin codziennie i ona 

będzie miała tam prace przez cały rok na pełnym etacie. 

 

Przewodniczący obrad- w projekcie budżetu na 2013 rok jest zaplanowane podniesienie dachu na 

remizie w Piasecznie. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas-  odpowiedzi udzielimy na piśmie. 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013. ( druk nr 

XVIII/218/2012) 
 

Projekt uchwały przedstawiła przewodnicząca GKRPA pani Magdalena Kopczyńska- Pacyk- 

program profilaktyki został konstruowany na podstawie rekomendacji PARPA oraz projekt Kolejnej 

uchwały również i są one spójne. Zadania jakie robimy to na podstawie współpracy z dyrektorami szkół 

treści są również realizowane w świetlicach opiekuńczo-wychowawczych i oba te programy 

spoczywają na Gminie. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 218/2012 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 

 
 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013. ( druk nr XVIII/219/2012) 
 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 219/2012 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 
 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny  żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na rok 2013 ( druk nr XVIII/220/2012)  
 
Projekt uchwały przedstawił pan Józef Szott- jest to uchwała dotycząca obniżenia ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatków GUS w tym roku oszacował ze cena skupu żyta to 75,86 zł. Burmistrz 

znając sytuację rolników postanawia zaproponować obniżenie tej kwoty na 65 zł. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji, przy trzech głosach przeciwnych. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Radny pan Robert Kowalski- delegaci Izby Rolnej wystosowali pismo do Dyrekcji Izby oraz do pana 

Burmistrza w sprawie podatku i nasza opinia jest taka by obniżka była do kwoty 60 zł jest to obniżka 

20%. A mają na to wpływ niekorzystne warunki przezimowania ozimin i susza co spowodowało, ze 

rolnicy musieli przesiać uprawy. Zdajemy sobie sprawę, ze rolnicy mają kłopoty z wznowieniem 

produkcji i również mając na uwadze wszystkie inwestycje Gminne, proponuję stawkę 62 zł. 

 

Przewodniczący obrad-czy są inne propozycje.  

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- zatem poddam pod głosowanie wniosek formalny radnego Kowalskiego za 

obniżeniem stawki do 62 zł. 

 

- za- 5- głosów 

- przeciw- 6- głosów 

- wstrzymały się – 2- osoby 

- nie głosowała – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Kowalskiego upadł. Czy są jakieś 

propozycje. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  zaproponował stawkę 63 zł. 

 

Przewodniczący obrad- zatem poddam pod głosowanie wniosek formalny radnego Kowalskiego za 

obniżeniem stawki do 63 zł. 

 

- za- 5- głosów 

- przeciw- 9- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Kowalskiego upadł. Czy są jakieś 

propozycje. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  możemy zrobić ukłon w stronę rolników proponuje stawkę 64 zł. 

 

Przewodniczący obrad- zatem poddam pod głosowanie wniosek formalny radnego Rutki za 

obniżeniem stawki do 64 zł. 

 

- za- 5- głosów 

- przeciw- 9- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Rutki upadł. Czy są jakieś propozycje. 

 

Sołtys wsi Klasztorne pan  Paweł Kozakiewicz-  proponuje by podnieść wszystkie podatki, pozostałe 

podatki zostały podwyższone o 3% a nie o 20%. A jeśli tak to proszę by te środki poszły na drogi bo 

jaki kilometr drogi został zrobiony? 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  pozostałe podatki zostały podniesione o stopień inflacji, a tu jest o 

20%. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały z kwotą 65 zł i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8- głosów 

- przeciw- 5- głosów 

- wstrzymały się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 220/2012 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 
 
 

Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII/214/2012  z 

dnia 29 października 2012 roku w sprawie podatku od środków transportowych 

(druk nr XVIII/221/2012) 
Przewodniczący obrad – jest to uchwała która w załączniku nr 2 zawierała błąd czeski i dlatego 

mamy tu uchwałę. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 221/2012 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 
 
 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2012r (druk nr XVIII/222/2012) 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- jest to zmiana budżetu na 

2012r powoduje zwiększenie dochodów i wydatków i zawiera zmianę deficytu. Mamy również 

wydatki na przebudowe chodników przy drogach powiatowych i nie powoduje to zmiany deficytu i 

zmiany długu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 
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Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 222/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 
 
 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na wynajęcie nieruchomości ( druk nr XVIII/223/2012) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan  Józef Szott- dotyczy ona uchylenia uchwały 

podejmowanej na poprzedniej sesji wyjaśniła się możliwość wydzierżawienia przez Straż Pożarną i 

oni złożyli deklaracje podatkową i uchwała jest bezzasadna. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty oraz komisji budżetu. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 223/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na części działek nr 163 i 164 położonych w obrębie nr 4 miasto 

Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XVIII/224/2012) 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca burmistrza pan Józef Szott- pan Tadeusz Ostrowski jest 

dzierżawca dwóch skrawków na ogródek i chce podtrzymywać dzierżawę tych działek i rada musi 

podjąć decyzję o wydzierżawieniu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu i oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 224/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 
 
o godz. 1403 – wyszła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 13 osób. 
 
 

Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały 8. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 

deklaracji podatkowych(druk nr XVIII/225/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy- pan Ryszard Makuchowski- ostatnia taka uchwała 

została podjęta 7 lat temu i zmienił się teraz wytyczne i zostały one dostosowane do obecnych uchwał 

i ustaw. W podatku od nieruchomości dostosowaliśmy zapisy do ustawy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVIII/ 225/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

 
o godz. 1406 – wróciła radna pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 14 osób. 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

 
Przewodniczący obrad- radny Rutka i Radny Kowalski otrzymali odpowiedzi na piśmie. 

 

Radny pan  Robert Kowalski- nie otrzymałem odpowiedzi w sprawie przepompowni przydomowych 

w Góralicach. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott-  proszę by może każdy radny na specjalnym druki wypisał 

swoje interpelacje i na wstępnie niczego nie pominiemy. 

 

Przewodniczący obrad- na początku grudnia będzie wspólne posiedzenie komisji i tam będzie 

omawiany budżet i na temat oświaty.  

 

Burmistrz Gminy Pan Zbigniew Kitlas- zarządzenie było na temat cmentarza i było 200 zł plus VAT 

i było to zmienione a teraz jest 100 zł plus VAT SA ceny w innych miejscowościach mniejsze a tam 

75zł jest za każdy wjazd na cmentarz a teraz jest 100 zł plus VAT za postawienie pomnika. 

 

Radny pan Robert Kowalski-  wyższa stawka nie oznacza wyższych przychodów. 

 

Radny pan Marek Rutka- zadałem pytanie o to czy można zróżnicować podatek dla miasta i dla wsi. 

 

Przedstawiciel kancelarii pan Sławomir Machowicz- nie można dzielić na podatki dla mieszkańców 

wsi i dla miasta być nie może było by to uchylone, mogą być preferowane przez ustawodawcę pewne 

rodzaje działalności i tak jest w stosunku do zwolnienia z podatku dochodowego przedsiębiorstw 

rolnych. Nie może być zwolnień podmiotowych muszą być przedmiotowe. Jeśli ktoś prowadzi biuro 

rachunkowe w domu powinno być zgłoszone do skarbnika. Podwórko u rolnika może być użytkowane 

rolniczo i nie będzie płacił podatku od nieruchomości. A Gmina i stąd jest ważne ile jest w części 

miejskiej ile w wiejskiej. Jedynym sposobem jest oddzielić miasto od wsi to jest w dużych miastach. 

 

Radny pan Marek Rutka- nie chciałem by padały słowa wiejska i miejska, ale w Gryfinie tak było ale 

to chyba były dwie strefy. Bo wieś nie są to tylko rolnicy. 
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Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 14 
23

– Przewodniczący obrad zamknął XVIII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 

 


